
PARDUBICKÝ KRAJSKÝ  

ATLETICKÝ SVAZ 

Československé armády 2515 

530 02 Pardubice 

IČO: 70923086 

 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VALNÉ HROMADY  

PARDUBICKÉHO KRAJSKÉHO ATLETICKÉHO SVAZU (PKAS)  
 

 
Datum:  26. 3. 2025 

Čas jednání: 16:30 – 18:30 hodin 

Místo jednání: Restaurace Signal, Jana Zajíce 708, Pardubice 

 

Valnou hromadu svolal Výkonný výbor PKAS dne 24. 2. 2025 prostřednictvím pozvánek, které byly zaslány 
elektronickou poštou na oficiální emailové adresy atletických oddílů PKAS. Pozvánka byla zveřejněna také na 
webových stránkách PKAS. Na Valnou hromadu bylo pozváno celkem 22 oddílů s 32 mandáty, členové výboru 
PKAS, revizor PKAS a hosté. 

 

Přítomni: bylo přítomno 27 delegátů a hosté: Hvězda Pardubice z.s. (5 delegátů), Atletický klub-AC Pardubice, 
spolek (4 delegáti), ŠAK Pardubice, Benešovka, z. s. (2 delegáti), Atletika Chrudim, z.s. (2 delegáti), AC Vysoké 
Mýto z.s. (2 delegáti), TJ Svitavy, z.s., Tělovýchovná jednota Jiskra Ústí nad Orlicí, z.s., TJ Jiskra Litomyšl, z.s., 
Atletický klub ISCAREX Česká Třebová, z.s., Tělovýchovná jednota Dlouhá Třebová, z.s. (plná moc), Tělocvičná 
jednota Sokol Žamberk (plná moc), Sportovní kluby Spartak Slatiňany, z.s., AC Choceň, spolek, KPA Pardubice, 
ATLETIKA Polička, spolek, 4SPORTS TEAM, z. s. (plná moc), Tělocvičná jednota Sokol Klášterec nad Orlicí (plná 
moc), Luděk Skalický (člen VV KAS), Barbora Špotáková (zástupce ČAS), Ladislav Doskočil (čestný člen PKAS) 

Nepřítomni: TJ Lanškroun, z.s., TJ Slovan Moravská Třebová, z.s., Tělovýchovná jednota Jablonné nad Orlicí, 

z.s., Atletický klub Račí údolí z.s., Tělocvičná jednota Sokol Kunvald 

 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání 

2. Volba předsedajícího zasedání 

3. Schválení programu zasedání 

4. Volba: 

a. skrutátorů 

b. mandátové komise 

c. návrhové komise 

d. volební komise  

5. Zpráva mandátové komise 



6. Výroční zpráva o činnosti PKAS za rok 2024 (L. Dejdar) 

7. Projednání a schválení účetní závěrky PKAS a hospodaření v roce 2024 (I. Tlapáková) 

8. Projednání a schválení návrhu rozpočtu PKAS na rok 2025 (I. Tlapáková) 

9. Zpráva revizora (A. Stránský) 

10. Zpráva soutěžní komise (E. Hüblová) 

11. Volba *: 

a. předsedy PKAS 

b. místopředsedy PKAS 

c. dalších 3 členů Výboru PKAS 

d. revizora PKAS 

 * v pauze Vyhlášení nejlepších atletů a trenérů za rok 2024 (L. Dejdar) 

12. Schválení délky funkčního období Výkonného výboru PKAS, revizora PKAS 

13. Volba delegátů na zasedání Valné hromady ČAS (za PKAS 9 delegátů) 

14. Diskuse, interpelace 

15. Shrnutí přijatých usnesení (návrhová komise) 

16. Zakončení zasedání, večeře 

 
1. Zahájení zasedání 

Valnou hromadu zahájil předseda PKAS p. Dejdar v 16:30 hodin a přivítal všechny delegáty a hosty 

zasedání, zejména pak čestného člena VV PKAS p. Doskočila a místopředsedkyni ČAS paní 

Špotákovou.  

 

2. Volba předsedajícího zasedání 

p. Dejdar navrhl jako předsedajícího zasedání p. Marka. 

Hlasování: zjevná většina pro 
 

3. Schválení programu zasedání 

Předsedající p. Marek nechal hlasovat o programu zasedání. 

Hlasování: zjevná většina pro 

 

4. Volba: 

Mandátová komise:  p. Mlateček, pí. Hüblová, pí. Tlapáková 

Hlasování:  zjevná většina pro 
 
Návrhová komise:  p. Skalický, p. Ratman, p. Klimeš 

Hlasování:  zjevná většina pro 
 



Skrutátoři:   p. Skřivánek, p. Zenkl 

Hlasování:  zjevná většina pro 
 
Volební komise:  p. Vencl, pí. Kárníková, p. Strnad 

Hlasování:  zjevná většina pro 

 

5. Zpráva mandátové komise 

Předseda mandátové komise p. Mlateček konstatoval, že na VH PKAS je přítomno 27 delegátů z 32 

možných, což je 84,4 % a Valná hromada je usnášeníschopná.  

K přijetí usnesení je třeba 14 hlasů. 

 

6. Výroční zpráva o činnosti PKAS 

p. Dejdar přednesl zprávu o činnosti PKAS za rok 2024 - viz. Příloha. 

p. Ratman se v diskusi dotázal: Proč se Královehradecký kraj s námi v soutěžích dorostu a juniorů 

rozhodl nepokračovat? p. Dejdar reagoval, že se rozhodli jít letos vlastní cestou. Přesto by chtěl 

jednání s KH KAS na příští rok znovu otevřít. 

 

7. Projednání a schválení účetní závěrky PKAS a hospodaření v roce 2024 

Zprávu přednesla pí. Tlapáková. Informovala o příjmové a výdajové stránce PKAS a zůstatku na účtu 

ve výši 504. 809,- Kč. V diskusi podrobněji vysvětlila položky na výdajové stránce. 

 

8. Projednání návrhu rozpočtu PKAS na rok 2025 

Zprávu přednesla pí. Tlapáková. Pro rok 2025 je navržený rozpočet vyrovnaný.  

 

9. Zpráva revizora 

p. Stránský seznámil delegáty zasedání s revizní zprávou – viz. Příloha. 

 

10. Zpráva soutěžní komise 

pí. Hüblová informovala o opravách v soutěžích KPD – TJ Jiskra Litomyšl mám mít v KPD juniory 

(nikoliv juniorky) a TJ Svitavy nemá v KPD přípravek chlapce. Připomněla, že odhlášení družstev je 

možné do 31.3.2025.  

 

11. Volba: 

a. předsedy PKAS 

Kandidáti: Mgr. Lukáš Dejdar, Mgr. Filip Sedlák 

Proběhlo představení kandidátů na post předsedy PKAS a krátké vzájemné reakce. 



Volby: Mgr. Lukáš Dejdar – 22 hlasů 

Mgr. Filip Sedlák – 5 hlasů 

Předsedou PKAS byl nadpoloviční většinou zvolen Mgr. Lukáš Dejdar. 
 

b. místopředsedy PKAS 

Kandidáti: Vladimíra Jonášová, Ing. Miloslav Ratman, Iva Tlapáková 

Při představování kandidátů odstoupila I. Tlapáková. 

Volby: Vladimíra Jonášová – 17 hlasů 

Ing. Miloslav Ratman – 7 hlasů 

3 volební lístky bez zaškrtnutí kandidáta 

Místopředsedou PKAS byla nadpoloviční většinou zvolena Vladimíra Jonášová. 
 

c. 3 členů Výboru PKAS 

  Kandidáti: Mgr. Lumír Hruška, Eva Hűblová, Ing. Josef Marek, MBA, Mgr. Lukáš Razým,  

        Ing. Luděk Skalický, Mgr. Martin Skřivánek, Iva Tlapáková  

  Volby: Iva Tlapáková – 22 hlasů 

Ing. Josef Marek, MBA – 14 hlasů 

Mgr. Martin Skřivánek – 13 hlasů 

Eva Hűblová – 10 hlasů 

Mgr. Lukáš Razým – 8 hlasů 

Mgr. Lumír Hruška – 6 hlasů 

Ing. Luděk Skalický – 0 hlasů 

V 1. kole volby zvoleni nadpoloviční většinou pí. Tlapáková a p. Marek. Do 2. kola volby 

postoupili p. Skřivánek a pí. Hűblová.  

Volby – 2. kolo: Eva Hűblová – 14 hlasů 

Mgr. Martin Skřivánek – 12 hlasů 

  Ve 2. kole volby byla zvolena pí. Hűblová. 

Za členy VV PKAS byli zvolení Iva Tlapáková, Ing. Josef Marek, MBA a Eva Hűblová. 

  

d. revizora PKAS 

Kandidát p. Mlateček oznámil odstoupení a navrhl místo sebe Ing. Aleše Stránského, který 

s návrhem souhlasil. 

Volby: Ing. Aleš Stránský – 27 hlasů 

 Revizorem PKAS byl všemi hlasy zvolen Ing. Aleš Stránský. 



V pauze mezi volbami vyhlásil L. Dejdar nejlepší atlety a trenéry za rok 2024. Ocenění předávala 

také host VH místopředsedkyně ČAS Barbora Špotáková. 

Nejlepší atleti za rok 2024: 

• Dudycha Jakub    VMYTO 

• Pezinková Zdara  ACPAR 

• Sádovský Jáchym  HVEPA 

• Kollárovičová Alexandra HVEPA 

• Strnad Vítek   ACPAR 

• Linha Nicolas   SAKPU 

• Jirek Šimon   HVEPA 

• Dařbujánová Dorothea  ACPAR 

• Řehák Lubomír   ISCAR 

• Jílková Lucie   SVITA 

• Fejfarová Adéla   HVEPA 

 

Nejlepší trenéři za rok 2024: 

• Trenér žactva:  p. Stránský  ISCAR 

• Trenér amatér: p. Touš  HVEPA 

• Trenér profesionál: p. Dejdar VMYTO 

• Dlouhodobý přínos: p. Hanuš SLATI 

 

12. Schválení délky funkčního období Výkonného výboru PKAS, revizora PKAS 

Předsedající přednesl návrh VV PKAS na délku funkčního období v trvání 4 let. 

Hlasování:  zjevná většina pro 

VH PKAS schvaluje délku funkčního období Výkonného výboru PKAS a revizora PKAS do data volební 

Valné hromady PKAS konané v roce 2029. 

 

13. Volba delegátů na zasedání Valné hromady ČAS (za PKAS 9 delegátů) 

Kandidáti: Štěpánková Monika, Jonášová Vladimíra, Skalický Luděk, Švercl Alexandr, Doskočil 

Ladislav, Strnad Pavel, Hruška Lumír, Sedlák Filip, Dejdar Lukáš 

Volby:   zjevná většina pro 

Všichni navržení kandidáti byli zvoleni na VH ČAS konanou dne 26.4.2025. 

 

 

 



14. Diskuse, interpelace 

p. Sedlák interpeloval VV PKAS s dotazem na vyčíslení nákladů na KPJ v hale 2025. pí. Tlapáková 

podrobně vysvětlila.  

p. Sedlák vznesl dotaz do pléna, proč na KPJ přípravek v hale bylo málo zúčastněných AO. Nikdo 

nekomentoval. 

p. Sedlák se dotázal, podle jakého klíče přiděluje VV PKAS sportovní náčiní obdržené z ČAS, například 

naposledy dodané 700g oštěpy. p. Dejdar vysvětlil, že VV PKAS vždy zvažuje, zda vybavení předat 

přímo sportovcům, nebo pořadatelům krajských závodů. V případě oštěpů se rozhodl je přidělit 

pořadatelům. VV PKAS ne vždy předem ví, jaké vybavení z ČAS obdrží, jelikož ČAS tento nákup s VV 

PKAS většinou nekonzultuje. Na to reagovala místopředsedkyně ČAS pí. Špotáková s tím, že se v této 

záležitosti na ČAS dotáže. 

 

15. Shrnutí přijatých usnesení (návrhová komise) 

Návrh na usnesení (viz. příloha) přednesl předseda návrhové komise p. Skalický. p. Marek dal o 

návrhu na usnesení hlasovat. 

Hlasování:  zjevná většina pro 

 

16. Zakončení zasedání, večeře 

Znovuzvolený předseda PKAS p. Dejdar poděkoval delegátům za důvěru, za jejich práci pro atletiku a 

popřál hodně úspěchů v nadcházející atletické sezóně. Zasedání bylo ukončeno v 18:30 hodin. 

 

Zapsal: Mgr. Petr Mlateček 

 

 

 

 

Ověřili:  

  Mgr. Lukáš Dejdar     Ing. Josef Marek, MBA 

  Předseda PKAS      Předsedající zasedání 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ  

ze zasedání Valné hromady Pardubického krajského atletického svazu 

konané dne 26. 3. 2025 

 

1) Valná hromada bere na vědomí: 

• Zprávu mandátové komise, že Valná hromada PKAS je usnášeníschopná, jelikož je přítomno 27 

delegátů z 32 možných, což je účast 84,4 %; 

• Zprávu o činnosti přednesenou předsedou PKAS L. Dejdarem; 

• Zprávu revizora A. Stránského. 

 

2) Valná hromada schvaluje: 

• Zprávu o hospodaření za rok 2024 se zůstatkem 504.809, - Kč; 

• Rozpočtový záměr pro rok 2025, který je navržen vyrovnaný. 

 

• Do funkce předsedy PKAS: 

o Mgr. Lukáš Dejdar 

 

• Do funkce místopředsedy PKAS: 

o Vladimíra Jonášová 

 

• Členy VV PKAS: 

o Iva Tlapáková 

o Ing. Josef Marek, MBA  

o Eva Hűblová. 

 

• Revizora PKAS: 

o Ing. Aleš Stránský 

 

• Délku funkčního období VV PKAS a revizora PKAS na 4 roky, ode dne 26. 3. 2025 do data volební Valné 

hromady PKAS konané v roce 2029. 

 

• Delegáty na VH ČAS, konanou dne 26. 4. 2025: 

o Štěpánková Monika, Jonášová Vladimíra, Skalický Luděk, Švercl Alexandr, Doskočil Ladislav, 

Strnad Pavel, Hruška Lumír, Sedlák Filip, Dejdar Lukáš  

 

3) Valná hromada ukládá výboru PKAS: 

• Na nejbližší schůzi výboru PKAS projednat diskusní příspěvky delegátů, změny v soutěžích KPD – u 

juniorstva (TJ Jiskra Litomyšl bude mít družstvo juniorů, nikoliv juniorek) a u přípravek (TJ Svitavy ruší 

družstvo žáků). Dále se zaměřit na zlepšení vyhlašování medailistů na KPJ v hale a prověřit u ČAS 

možnosti ovlivnění nákupu sportovního náčiní. 

 

 

Ing. Luděk Skalický   Ing. Miloslav Ratman   Ondřej Klimeš 

Předseda návrhové komise  Člen návrhové komise   Člen návrhové komise 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výroční zpráva o činnosti 2024 

 

Členská základna Pardubického kraje čítala v roce 2024 – 4016 členů. V Pardubickém kraji bylo k činnosti 

přihlášeno 22 klubů. V roce 2024 skončil klub Sokol Holice a Zdraví a sportovní aktivity Dříteč.  

I v letošním roce se můžeme pochlubit celou řadou vynikajících sportovních výsledků. Atlet Jakub Dudycha 

z Vysokého Mýta překonal Český národní rekord kategorie dospělých v běhu na 800 m. Reprezentoval na MS 

v hale v Glasgow, ME v Římě i na Olympijských hrách v Paříži. Na ME v Římě se představil také Adam Smolka 

z Hvězdy Pardubice ve štafětě 4x400m.  

Na akce dospělých se nominovali také odchovanci naší atletiky jako je Lada Vondrová, Kristina Maki, David 

Holý, kteří startovali i na Olympijských hrách nebo Ondřej Kopecký.  

Za zmínku jistě stojí i to, že na Olympijských hrách v Paříži se v Českém národním dresu sešlo celkem 11 

odchovanců Sportovního Gymnázia Pardubice, a to ať už v rolích sportovců, nebo trenérů, lékařů či 

funkcionářů.  

Na mládežnických vrcholech nás reprezentovali na MS v Limě: Jáchym Sádovský v kladivu, obsadil 5. místo a 

Milan Tobiška jako náhradník pro štafetu 4x100m. Na Evropském Poháru ve vrzích nás reprezentoval Jan 

Doležálek z Hvězdy Pardubice v kladivu.  

Pro ME U18 v Banské Bystrici splnili limity také Adam Juliš, který neodcestoval z důvodu zranění, ze stejného 

důvodu neodcestoval ani Michal Pražák z Ústí nad Orlicí a bohužel se se splněným limitem do výběru 

nedostala ani výškařka Alice Cajthamlová ze Slatiňan. 

V rámci mistrovství České republiky se můžeme pochlubit hned 10ti mistry České republiky, a to včetně 

kategorie dospělých.   

V letošním roce proběhla také velmi úspěšná Olympiáda dětí a mládeže, kde naše výprava vybojovala hned 9 

cenných kovů a v soubojích krajů v atletice patřila mezi ty vůbec nejúspěšnější.  

Smutnou správou je odchod velké vícebojařské trenérské legendy Jiřího Čecháka, který vychoval celou řadu 

vynikajících atletů. Mezi ty nejznámější patří olympijský vítěz Roman Šebrle či mládežnický evropský 

rekordman Ondřej Kopecký 

Soutěžích družstev Hvězda Pardubice uhájila extraligovou příslušnost v kategorii mužů a s ženami postoupil 

klub do první ligy.  

V soutěžích družstev mládeže v kategorii juniorů obsadila Hvězda Pardubice 5. místo mezi juniorkami 7. 

místo. Při mistrovství Čech dorostenců skončila Jiskra Litomyšl 7. a mezi dorostenkami Atletika Chrudim na 5. 

místě. V soutěži žactva obsadil ŠAK Pardubice 7. místo mezi žáky. Atletky oddílu atletika Chrudim skončily na 

mistrovství Čech dvanácté.  

 

Krajské soutěže proběhly ve stejném formátu jako v předchozím roce za dobré organizace. Následně 

proběhla schůzka s vedoucími soutěží s podněty do dalších let. Nově se do organizace soutěží zapojily i nové 

oddíly jako např. Slatiňany, a to s pozitivním hodnocením. Pro rok 2025 se bohužel rozhodl Královehradecký 

kraj s námi v soutěžích dorostu a juniorů nepokračovat.  

Do SCM bylo zařazeno v našem kraji 34 atletů, což je jedno z nejvyšších čísel v historii. V kraji působí SpS při 

oddílech Hvězda Pardubice, ŠAK Pardubice, AC Pardubice a Atletika Chrudim.  

VV KAS se sešel v roce 2024 celkem 9x k oficiálním jednáním.  



Chtěl bych závěrem poděkovat všem funkcionářům, rozhodčím, trenérům, klubům za odvedenou práci pro 

atletiku v roce 2024.   

 

Ve Vysokém Mýtě 26.3.2025. 

 

L. Dejdar 

Předseda PKAS 

 


